
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 663
Hvad agter ministeren at gøre for at fremskynde arbejdet i Vurderingsstyrelsen, så arvin-
gerne kan få deres penge? Herunder bedes ministeren oplyse et estimat for størrelsen af 
de beløb, som arvingerne samlet set menes at have til gode, jf. artiklen ”Boligskatskanda-
len fortsætter: Nyt it-koks rammer tusindvis af arvinger”, bt.dk, 5. september 2024, hvor 
beløbet oplyses at være et sted mellem 200 mio. kr. og 500 mio. kr.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Hans Kristian Skibby (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Hans.Skibby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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